



2026 美國運通「在地好店」滿額現折 特約商優惠

精選在地好店 限時優惠

購物優惠

單筆消費滿NT\$888(含)或以上，即可享NT\$100折扣優惠

精選商店名稱	參加期間
小北百貨	2026年7月16日至2026年10月15日
美廉社	
大樹藥局	
佑全保健藥妝 / 健康人生藥局 / 札幌藥妝	

注意事項：

1. 須以任何一張美國運通卡刷卡消費，單筆消費滿NT\$888或以上，即可享NT\$100折扣優惠。（「特約商優惠」）
2. 特約商優惠有效日期請見各精選商店之「參加期間」。
3. 特約商優惠不適用於特價商品、酒類、菸、藥品、拋棄式隱形眼鏡、隱形眼鏡藥水及其他法令規定有促銷限制之商品，不可與其他優惠或折扣一併使用，及不可兌換現金或其他產品。但前述商品經特別註明除外者則不受前述限制。
4. 拆單/分刷結帳恕不重複享特約商優惠。
5. 優惠僅適用於[在地好店商店連結網站](#)列出之指定商店，指定商店名單以2026年5月31日之商店資料為準，美國運通將依商店狀況隨時更新網站商店名單，部分指定商店可能因收單作業、營業情況變更或其他因素未連線，實際收卡情況請依照現場商店標示，建議消費前事先確認。
6. 優惠只適用於使用合資格的美國運通實體卡或透過手機錢包內的合資格卡進行的非接觸式支付。不包括使用合資格的美國運通作為二維碼（QR Code）支付的資金來源。
7. 卡會員使用優惠須遵守現場使用規範，且各門市/分店實際營運情形及其他未盡事宜以現場規定及公告為準。
8. 卡會員須於結帳前主動告知參與特約商欲使用美國運通在地好店優惠。
9. 卡會員達到簽帳要求後，優惠將於付款時由參與商戶以即時折扣的形式提供予卡會員。
10. 拆單/分刷結帳恕不重複享特約商優惠。
11. 信用卡/簽帳卡僅為支付工具，美國運通對買賣商品或服務之瑕疵或履行並不負保證責任，持卡人購買商品或服務應先審慎評估。
12. 如有任何優惠於符合活動規範之情況下未即時提供之情事，請立即通知美國運通協助處理，美國運通將於90天內盡速協助提供。
13. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與特約商根據此條款及細則負責提供予會員。台灣美國運通國際股份有限公司(「美國運通」)並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
14. 美國運通及參與特約商保留於任何時候更改條款及細則、暫停或終止優惠之權利。如有任何爭議，美國運通及參與特約商保留最終決定權。

謹慎理財 信用至上 | 簽帳卡國外運通提現手續費：提領金額1%或新台幣100元(以較高者為準)。信用卡循環信用利率：9.99%~14.99%；基準日：2015年9月1日。國外預借現金手續費：預借現金款額3.5%或新台幣100元(以較高者為準)。其他費用查詢請洽會員服務部。其他國內外發卡機構發行之美國運通卡之循環信用利率、預借現金手續費用及其他費用依各發卡機構公告。



2026 American Express SHOP SMALL Merchant Offer

Selected Merchant Limited-time Offer

Retail Merchants :

Enjoy an instant discount of NT\$100 at checkout upon a single purchase of NT\$888 or above.

Selected Merchant	Offer Period
小北百貨 SHOWBA	July 16 to October 15, 2026
美廉社 Simple Mart	
大樹藥局 Great Tree	
佑全保健藥妝 / 健康人生藥局 / 札幌藥妝 Your Chance / Sapporo Drug Store	

Terms and Conditions:

1. To redeem an offer, purchase should be charged in full to an American Express Card. Spend NT\$888 or above in a single transaction and receive NT\$100 instant discount. (Merchant Offer).
2. Offer is valid from July 16 to October 15, 2026.
3. Offer is not applicable to discounted items, alcoholic beverages, tobacco products, medicine, disposable contact lenses, contact lens solution and any other promotion prohibited items. Offers are not redeemable for cash or other products, or used in conjunction with other offers or promotions, unless otherwise stated.
4. Offer cannot be repeated for split transactions.
5. Offer is only applicable at designated Shop Small participating merchants listed on the [Shop Small Website](#). The list of merchants is based on merchant data as of May 31, 2026. American Express reserves the right to update the merchant list on the website from time to time based on merchant status. Participating merchants may experience connection issues due to changes in acceptance, business operations or other factors. Actual card acceptance is subject to in-store signage and confirmation prior to purchase is recommended.
6. The offer is only applicable to purchases made using an eligible American Express physical Card or eligible Card via mobile wallet contactless payment. Transactions made using an eligible American Express Card as a funding source for QR Code payments are excluded.
7. Cardmembers are required to comply with the applicable in-store redemption rules. Actual operations and any other matters not specified herein shall be subject to the rules and announcements of each participating store/branch.
8. Cardmembers must inform the participating merchant before payment that they would like to enjoy the American Express Shop Small offer.
9. Upon meeting the spending requirement, the offer will be provided to Cardmembers instantly by the participating merchant at the time of payment in the form of an immediate discount.
10. Split transactions/multiple payments for the same purchase are not eligible for repeated Merchant Offers.
11. Credit Cards/Charge Cards serve only as payment tools. American Express is not responsible for the quality, defect, or fulfillment of goods or services purchased. Cardmembers should carefully evaluate products or services before purchase.
12. If any eligible offer is not provided instantly in accordance with the promotion terms and conditions, please contact American Express immediately for assistance. American Express will provide assistance within 90 days.
13. All products, services, consultations, advice, and offers are provided solely by the participating merchants in accordance with these Terms and Conditions. American Express International (Taiwan), Inc. ("American Express") is not the supplier of such products and/or services and makes no representation or warranty in relation thereto.
14. American Express and participating merchants reserve the right to amend these Terms and Conditions, suspend, or terminate the offer at any time without prior notice. In the event of any dispute, the decision of American Express and the participating merchants shall be final.
15. In the event of any inconsistency between the English and non-English language versions, the Chinese version shall prevail.

Be prudent in managing your finances and maintain good credit

Charge Card Overseas Express Cash: A service fee amounting to 1% of the cash withdrawal or NT\$100, whichever is higher, will apply. Credit Card Annual Percentage Rate: 9.99%~14.99%, base date: September 1st, 2015. Overseas Cash Advance: A service fee amounting to 3.5% of the cash withdrawal or NT\$100, whichever is higher, will apply. For more enquiries on other fees, please contact our customer services center.